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Protokół Nr XXVIII/2013 
z sesji Rady Gminy śołynia w dniu 30 grudnia 2013 r. 

 
Sesja Rady Gminy śołynia odbyła się 30 grudnia 2013 r. Posiedzenie rozpoczęło się  

o godz. 1000. W sesji uczestniczyli wszyscy radni gminy, sołtysi wszystkich sołectw, wójt 
gminy, zastępca wójta gminy, sekretarz gminy, skarbnik gminy oraz 11 kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy. 

 
Ad. 1 Otwierając posiedzenie przewodnicząca rady gminy Stanisława Czech powitała 

zebranych, stwierdziła kworum, następnie zaproponowała zdjęcie z porządku obrad uchwały 
w sprawie zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami. 
Przewodnicząca uzasadniając wniosek powiedziała, Ŝe po sprawdzeniu projektu okazało się, 
Ŝe nie jest konieczne ustalanie nowego wzoru. Dodała, Ŝe po zmianie stawki opłaty dla 
gospodarstw jednoosobowych, ich właściciele będą mogli złoŜyć deklarację na druku 
ustalonym wcześniej. Radni jednogłośnie zaakceptowali zaproponowaną zmianę porządku 
obrad, który po zdjęciu projektu uchwały w sprawie deklaracji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budŜecie Gminy śołynia na 2013 r., 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy śołynia, 
c) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego, 
d) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
e) zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

4. Sprawy róŜne. 
 

Ad. 2 Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy przedstawił wójt gminy 

Andrzej Benedyk. Powiedział, Ŝe wydatki w dziale transportu zwiększono o 34 tys. zł. Środki 
te przeznaczono na zakup kamienia do utwardzenia dróg oraz remonty. Wskazał równieŜ na 
zwiększenie wydatków w administracji – 4 tys. zł na promocję gminy oraz w dziale oświaty  
– 3,5 tys. zł na dofinansowanie dla gmin przyjmujących do przedszkola dzieci z terenu Gminy 
śołynia. Wójt wyjaśnił, Ŝe z terenu Gminy śołynia dwoje dzieci uczęszcza do przedszkoli  
w gminach: Miasto Łańcut i Trzebownisko. Powiedział, Ŝe zgodnie z przepisami gmina musi 
refundować ich pobyt, nawet w przypadku kiedy w gminie macierzystej są miejsca  
w przedszkolach. Wójt omówił równieŜ zwiększania wydatków w dziale kultury fizycznej. 
Tu 3,3 tys. zł wykorzystano na doposaŜenie obiektu boiska „Orlik 2012” oraz 6 tys. zł na 
sport szkolny.  UCHWAŁA NR XXVIII/190/13 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
śołynia na 2013 r. została przyjęta jednogłośnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Następnie wójt gminy łącznie omówił projekty uchwał w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej gminy oraz w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia kredytu. Wójt 
zaproponował, aby w celu osiągnięcia lepszych wskaźników budŜetowych, mających wpływ 
na moŜliwości zaciągania przez gminę zobowiązań w kolejnych latach, okres spłaty 
zaciągniętego juŜ kredytu wydłuŜyć z 5 do 8 lat. Zaznaczył, Ŝe podjęcie uchwały w sprawie 
wydłuŜenia okresu spłaty kredytu wiąŜe się z koniecznością zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej, w której ten jest ujęty. Radni nie dyskutowali nad projektami uchwał, 
przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. UCHWAŁA NR XXVIII/191/13 w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy śołynia została podjęta przy 14 głosach za, 
w głosowaniu nie uczestniczył radny Tomasz Dziurzyński, chwilowo nieobecny na sali 
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posiedzeń. UCHWAŁA NR XXVIII/192/13 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego została podjęta jednogłośnie, przy 15 
głosach za jej przyjęciem. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za gospodarowanie odpadami 
przedstawił wójt. Powiedział, Ŝe w związku z wnioskami mieszkańców proponuje, aby 
obniŜyć stawkę opłaty za wywóz odpadów, wnoszoną przez gospodarstwa domowe 
zamieszkiwane przez jedną osobę. Powiedział, Ŝe proponuje obniŜkę do 8 zł miesięcznie, to w 
stosunku do dotychczasowych 14,60 zł. Wójt przedstawił zebranym skutki finansowe takiego 
rozwiązania. Powiedział, Ŝe sprawa dotyczyć będzie 254 gospodarstw. Stwierdził, Ŝe pomimo 
obniŜki środki zbierane przez gminę powinny wystarczyć na zapłacenie usługodawcy. Wójt 
dodał, Ŝe po wejściu w Ŝycie nowej stawki mieszkańcy będą mogli złoŜyć zmienioną 
deklarację, na podstawie, której naliczane będą obniŜone opłaty. UCHWAŁA NR 
XXVIII/193/13 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta jednogłośnie, 15 radnych głosowało za jej przyjęciem. 

 
Ad. 4 W punkcie spraw róŜnych przewodnicząca rady gminy Stanisława Czech odczytała 

pismo jakie do wiadomości rady gminy skierował mieszkaniec śołyni, architekt Krzysztof 
Kilian. PoniewaŜ pismo dotyczyło spraw związanych z prowadzeniem przez gminę przetargu 
na przebudowę i rozbudowę GOK w śołyni, przewodnicząca poprosiła, aby wójt wyjaśnił tę 
sprawę. Wójt powiedział, Ŝe w piśmie skierowanym do niego architekt wypunktował swoje 
uwagi do specyfikacji zamówienia rozbudowy GOK. Wójt stwierdził, Ŝe uwagi te zostały 
przeanalizowane i zadeklarował przesłanie podziękowań architektowi, który zadał sobie trud, 
aby przekazać je do urzędu. We wspomnianym piśmie pojawiły się równieŜ odniesienia do 
zlecania przez gminę prac polegających na przygotowaniu koncepcji architektonicznych 
pracowni p. Nycza z Łańcuta. PoniewaŜ wątpliwości dotyczyły rzekomo nieodpłatnego 
wykonywania tych zleceń, wójt przedstawił swoje wyjaśnienie tej kwestii. Powiedział, Ŝe 
słownie umówił się z p. Nyczem, Ŝe jeŜeli firma która wygra przetarg na przebudowę  
i rozbudowę GOK będzie z nim współpracować w zakresie wykonania projektu 
architektonicznego, to wówczas gmina nie będzie płacić za koncepcję. W przypadku, gdyby 
wykonawca inwestycji korzystał z usług innego architekta, wówczas gmina zapłaci pracowni 
p. Nycza za przygotowanie koncepcji kwotę rzędu 2-5 tys. zł. Wójt zaznaczył, Ŝe kwota 
zapłaty za przygotowanie koncepcji architektonicznej jest kwotą podprogową i w związku  
z tym nie podlega ustawie prawo o zamówieniach publicznych, co oznacza, Ŝe zleceniodawca 
nie musi być wyłaniany w formie przetargu. Wójt wspomniał, Ŝe pracownia p. Nycza 
przygotowywała juŜ wstępną koncepcję modernizacji GOK, kiedy gmina ubiegała się  
o środki dotacyjne w roku 2010. Zlecenie poszerzonej koncepcji w roku 2013 moŜna zatem 
uznać za naturalne następstwo wówczas wykonanych prac. Wójt przedstawił wyniki przetargu 
na przebudową i rozbudowę GOK w śołyni. Powiedział, Ŝe jako wykonawcę wybrano firmę 
DOMREX z Korniaktowa, która zaoferowała wykonanie prac za kwotę 3,85 mln zł. Dodał, Ŝe 
jeŜeli chodzi o cenę była to druga w kolejności oferta, jednak najtańszą ofertę odrzucono  
z powodu nie wpłacenia przez oferenta w przewidzianym terminie stosownego wadium. Wójt 
dodał, Ŝe firma DOMREX jest wiarygodnym wykonawcą, gdyŜ w ostatnim czasie m.in. 
przebudowała budynku Miejskiego Centrum Kultury w LeŜajsku. Inwestycję tę oddano do 
uŜytku w III kwartale 2013 r. 

W tym punkcie posiedzenia Radny Jan Dąbek zwrócił uwagę, Ŝe wiele lamp ulicznych 
nie świeci się. Sołtys śołyni Ryszard Mach powiedział, Ŝe spisał niedziałające lampy i zgłosił 
awarię do zakładu energetycznego. Według deklaracji zakładu awarie będą usuwane w 
najbliŜszym czasie. Sołtys powiedział, Ŝe zgłoszenia awarii dokonał w okresie świątecznym. 

Po zakończeniu dyskusji wójt podziękował radnym za dobrą i owocną współpracę w 
2014 r.  
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Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca rady podziękowała zebranym za udział 
w sesji. 

 
Po części roboczej sesji radni gminy, sołtysi, kierownictwo urzędu gminy oraz dyrektorzy 

jednostek organizacyjnych gminy uczestniczyli w krótkim spotkaniu opłatkowym, 
zorganizowanym w sali posiedzeń. Ksiądz prałat Stanisław Cebula, proboszcz Ŝołyńskiej 
parafii, pobłogosławił opłatki oraz złoŜył samorządowcom swoje Ŝyczenia. Spotkanie było 
okazją do podsumowania kończącego się roku, złoŜenia podziękowań za pracę oraz Ŝyczeń na 
nadchodzący rok. Zebrani wysłuchali, krótkiego recitalu kolęd, przygotowanego przez 
gminny ośrodek kultury. 

 
                                                                                                                Sporządził: 

 

 


